
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 27. januar 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 149
Arbejdsgruppen om ålegræsværktøjet anbefalede, at der frem mod næste
planperiode udvikles et forvaltningsværktøj, der indeholder såvel ålegræs som
et eller flere af de betydende kvalitetselementer. Gruppen vurderede videre,
at der er behov for en betydelig indsats til udvikling af forvaltningsværktøjet.
De konsulterede eksperter fra forskellige forskningsinstitutioner var enige heri.
Vil ministeren på den baggrund give en status for arbejdet med at udvikle det-
te nye forvaltningsværktøj, som der er bred enighed om skal være udviklet in-
den næste planperiode?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henrik Høegh (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henrik.Hoegh@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lone Loklindt
formand

1/1

Miljøudvalget 2011-12
MIU alm. del Spørgsmål 149
Offentligt


